
1 
 

Protokół Nr: III/2018 

 
Nazwa sesji:  III zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 
Data sesji:  28.12.2018 
Numer sesji:   
Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad 
Godzina rozpoczęcia:  08:30 
Godzina zakończenia:  12:11 
 
Lista radnych obecnych na sali: 
1. Antoni Mach 
2. Piotr Jacyk 
3. Wiesław Kuterbach 
4. Ryszard Pietrucha 
5. Franciszek Bajan 
6. Krzysztof Gujda 
7. Józef Litwiński 
8. Maria Preweda 
9. Waldemar Sęga 
10. Stanisław Mątkowski 
11. Zenon Kociołek 
12. Janusz Sopel 
13. Bogusława Lichacz 
14. Jan Dec 
 
 
Przebieg obrad: 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności 

Obecnych było 14 radnych. Przewodniczący stwierdził, że obrady są prawomocne. 
3. Przyjęcie porządku obrad 

Porządek obrad wraz z dodanym na wniosek Wójta Gminy pkt.19 został przyjęty jak niżej. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Projekt dot. udzielenia pomocy finansowej 
w formie dotacji celowej w kwocie 12.484,50 na realizację zadania „Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1696R Laszki-Tuchla-Wielkie Oczy poprzez budowę chodnika przy ul. 
Kazimierza w Wielkich Oczach. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

6. Zmiany w budżecie gminy na 2018 r. 
Zmiany w budżecie Gminy przedstawił Skarbnik Gminy .W dyskusji głos zabrał radny P. Jacyk, 
który zapytał dlaczego nie zrealizowano budowy oświetlenia ulicznego na Hryckach. 
Odpowiedzi udzielił kierownik referatu Pan M. Janeczko , który poinformował ,że zadanie nie 
było planowane na 2018r., nie wydano polecenia zlecenia wykonania dokumentacji i 
realizacji zadania. Dokonano tylko wizji w terenie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 85,71% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 14,29% 

 
 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 
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Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018- 
2040. Wieloletnia Prognozę Finansową przedstawił Skarbnik Gminy. Dyskusji nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/11/2018 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 
23 listopada 2018r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. W dyskusji głos 
zabrał P. Jacyk, który zapytał o terminy spłaty rat kredytu i odsetek. Odpowiedzi udzielił 
Skarbnik Gminy. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 
 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 
Oczy na lata 2019-2040. Pytań i dyskusji nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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10. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2019 
a. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej.  
W dyskusji głos zabrał P. Jacyk, który stwierdził, że ma obawy co do wypłacalności 
budżetowej na co potwierdzeniem jest opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
Poinformował radnych jakie problemy były poruszane na posiedzeniach Komisji 
Finansów ( wpływy z podatku PIT, wydatki związane z funkcjonowaniem rady gminy, 
wydatki Centrum Kultury, GZEAS, szkół, projekty unijne, fundusz sołecki, gospodarka 
leśna). Zasugerował połączenie Centrum Kultury z Gminną Biblioteką Publiczną, 
likwidację Gminnego Zespołu Ekonomiczno- Administracyjnego Szkół i przekazanie 
obowiązków do Urzędu Gminy. Zaproponował wznowienie prac nad projektem 
budżetu, gdyż zdaniem radnego projekt budżetu jest nie do przyjęcia. Poprzez 
zaciągnięte kredyty Gmina stoi na skraju upadłości. 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę, że projekt budżetu został opracowany 
przez byłego Wójta i  na większość zadań ujętych w budżecie obecny Wójt nie ma 
wpływu, gdyż jest to kontynuacja rozpoczętych zadań. Zauważył, że CK i GZEAS były 
powoływane przez radnych, którzy w większości są w obecnej radzie. 
Radny A. Mach stwierdził, że nie można krytykować byłego Wójta za zaciągnięte 
kredyty, gdyż zostały one przeznaczone na zadania inwestycyjne i rozwój Gminy, 
który jest widoczny. 
O głos poprosił sołtys wsi Łukawiec P. S. Mokrzycki, który zwrócił uwagę na to, że 
Wójt nie zadłużyłby Gminy, gdyby nie miał przyzwolenia radnych. Decyzje były 
podejmowane wspólnie i nie stosowne jest obwinianie kogokolwiek o stan 
zadłużenia Gminy. 

Osoby proszące o głos 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

Antoni Mach 

b. Odczytanie opinii komisji stałych Rady o projekcie budżetu na 2019 r. 
Przewodniczący Rady poprosił o głos przewodniczących komisji Rady Gminy i 
przedstawienie opinii w sprawie projektu budżetu na 2019r. 
Jako pierwszy opinię przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny W.   
Kuterbach.   Opinia Komisji była pozytywna , ale zawierała wniosek o przeniesienie 
środków w kwocie 22 tys. zł z Centrum Kultury na dalszy remont świetlicy w 
Kobylnicy Ruskiej.    Przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, 
Kultury, Opieki Społecznej, Ładu i Porządku Publicznego przedstawił pozytywną 
opinię komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego , Przestrzennego i Finansów 
P. Jacyk przedstawił pozytywna opinię komisji. 

c. Przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu budżetu na 2019 r. 
Autopoprawki przedstawił Skarbnik Gminy. W dyskusji głos zabrał radny 
S. Mątkowski, który zapytał na jaki cel ma być przeznaczony budynek po sklepie 
Ramzes, Wójt wyjaśnił, że budynek chciałby przekazać KGW Wielkie Oczy. 
Radny F. Bajan zapytał czy fundusz sołecki Kobylnicy Ruskiej z 2018r.przepadł? 
Skarbnik wyjaśnił, że fundusz sołecki na 2018r. w Kobylnicy Ruskiej został 
wykorzystany. 
Na pytanie radnego J. Litwińskiego dlaczego parking w Łukawcu ma być wykonany ze 
środków budżetu gminy skoro miał być budowany z funduszu sołeckiego? Skarbnik 
poinformował o wynikach przetargu, który nie dał rozstrzygnięcia ze względu na zbyt 
wysoką cenę i parking nie mógł być wybudowany. 
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Wójt odpowiedział ,że zadanie to jest dla niego priorytetowym ze względu na 
bezpieczeństwo dzieci i dlatego zaplanował wykonanie go z budżetu. 

Osoby proszące o głos 

Franciszek Bajan 

Stanisław Mątkowski 

d. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Wójta Gminy 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 8 57,14% 

Jestem przeciw 3 21,43% 

Wstrzymuję się 3 21,43% 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Ryszard Pietrucha Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Janusz Sopel Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

e. Głosowanie wniosków komisji stałych Rady 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 78,57% 

Jestem przeciw 2 14,29% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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f. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 8 57,14% 

Jestem przeciw 2 14,29% 

Wstrzymuję się 4 28,57% 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Janusz Sopel Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Wstrzymuję się 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej. 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy dot. udzielenia dotacji celowej dla Powiatu 
Lubaczowskiego na realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1677 R Szczutków- 
Wielkie Oczy- Granica Państwa „( droga powiatowa od cmentarza przez las do Wielkich 
Oczu). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok 
Projekt uchwały przedstawiła A.Juraszek- pełnomocnik Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Pytań nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

13. Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl. 
Projekt uchwały przedstawiła A. Juraszek – pełnomocnik Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych. Pytań nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia dwóch dodatkowych przedstawicieli Gminy 
Wielkie Oczy do Zgromadzenia Związku Międzygminnego "Ziemia Lubaczowska" 
Pismo w sprawie wyboru nowych przedstawicieli do Zgromadzenia przedstawił Wójt Gminy, 
który zaproponował następujące osoby: 
1. Zbigniew Pałczyński- Sekretarz Gminy 
2. Agnieszka Sopel- Dyrektor Centrum Kultury 

W/ w wyrazili zgodę na udział w pracach Zgromadzenia. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Nr IV/36/2015 z dnia 28 
kwietnia 2015r. dotyczacej przystapienia Gminy Wielkie Oczy do Lokalnej Grupy Działania 
"Rozwój Ziemi Lubaczowskiej" w perspektywie finansowej na lata 2014-2020 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przedstawicielem z terenu Gminy został 
Wójt Gminy Albert Hawrylak. Innych propozycji nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,14% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Wstrzymuję się 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 
posiłku, świadczenia pieniężnego w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub 
żywności, albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-
2023 
Projekt uchwały przedstawił kierownik GOPS G. Senyk. Radny P. Jacyk zapytał jakie jest 
kryterium z 1 ha przeliczeniowego ? Kierownik wyjaśnił ,że jest to 308 zł. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 92,86% 

Jestem przeciw 1 7,14% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Radny P. Jacyk wyjaśnił ,że dokonał pomyłki podczas głosowania i jest za podjęciem powyższej 
uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania pomocy w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2013 
Projekt uchwały przedstawiła G. Senyk- Kierownik GOPS. Pytań nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego Programu 
Osłonowego w zakresie dożywiania " Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 
Projekt uchwały przedstawiła Pani G. Senyk – kierownik GOPS. Pytań nie było. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie 
Gminy Wielkie Oczy. 
Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy, informując zebranych o możliwości uiszczania 
opłat miesięcznych za odpady. Pozostaje także możliwość opłat kwartalnych. 
Radny P. Jacyk zapytał czy termin płatności do 28 danego miesiąca zawarty w uchwale jest 
prawidłowy, czy nie będzie to powodowało naliczenia odsetek jeżeli wpłata zostanie 
dokonana do końca miesiąca? Wójt odpowiedział ,że nie będą pobierane odsetki. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

20. Zmiana składu osobowego komisji Rady Gminy (Wniosek Komisji Finansowej) 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Finansów, który przedstawił wniosek Komisji . 
Komisja podjęła uchwałę o skreśleniu ze składów osobowych radnych będących 
przewodniczącymi komisji lub wiceprzewodniczącymi i wchodzącymi w skład dwóch komisji. 
Przewodniczący przedstawił składy osobowe po dokonaniu zmian. Skład Komisji ds.Rozwoju 
Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów : Piotr Jacyk, Stanisław Mątkowski, Franciszek 
Bajan, Józef Litwiński ,Bogusława Lichacz, Ryszard Pietrucha. Skład osobowy Komisji ds. 
Samorządu, Wychowania ,Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej ,Ładu i Porządku Publicznego : 
Antoni Mach, Waldemar Sęga, Stanisław Mątkowski, Jan Dec, Krzysztof Gujda, Maria 
Preweda, Bogusława Lichacz. Skład Komisji ds.Skarg, Wniosków i Petycji: Janusz Sopel, 
Waldemar Sęga , Krzysztof Gujda, Maria Preweda. 
Radny Bajan zapytał jakie będą oszczędności z tego tytułu. Przewodniczący odpowiedział, że 
ok. 4 tys. zł. 
Radny W. Kuterbach zapytał ,czy projekt uchwały (wniosek komisji) był konsultowany z 
prawnikiem, gdyż zdaniem radnego nie można ograniczać radnemu pracę w kilku komisjach? 
Stwierdził ,że wyborcy dokonali wyboru radnego po to ,aby pracował dla dobra 
mieszkańców. Przedstawił wyrok sądu w sprawie ograniczania przynależności do więcej niż 
jednej komisji. Stwierdził ,że nie można różnicować radnych , tylko dlatego, że radny jest 
przewodniczącym komisji i zabraniać mu pracy w innej komisji. 



13 
 

Przewodniczący Komisji P. Jacyk stwierdził, że zmian dokonano ze względu na negatywne 
głosy mieszkańców dot. przynależności do dwóch komisji. 
Radny J. Litwiński poinformował, że część wyborców uważa, że radni są w większej liczbie 
komisji tylko dla pieniędzy.  
Przewodniczący Komisji wystosował wniosek do Wójta Gminy o rozpoczęciem prac nad 
przygotowaniem uchwały ustalającej wynagrodzenie ryczałtowe dla radnych. 
Radny W. Kuterbach zgłosił wniosek o przygotowanie projektu dot. wynagrodzenia 
ryczałtowego dla radnych. 
Radny F. Bajan poparł  zgłoszone wnioski. 
Radny W. Kuterbach wystosował do Wójta Gminy wniosek o rozpoczęcie prac nad nowym 
Statutem Gminy, gdyż zdaniem radnego obecny Statut nie spełnia wymogów ustawy 
samorządowej. 
Poddano pod głosowanie wniosek Komisji Finansów: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 9 64,29% 

Jestem przeciw 3 21,43% 

Wstrzymuję się 2 14,29% 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Wstrzymuję się 

Wiesław Kuterbach Jestem przeciw 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Wstrzymuję się 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Franciszek Bajan 

Józef Litwiński 

Wiesław Kuterbach 
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21. Wytypowanie przedstawiciela do Rady Społecznej ZOZ w Lubaczowie 
Wójt przedstawił pismo Starosty Lubaczowskiego w sprawie dokonania zmiany przedstawiciela 
Gminy do Rady Społecznej ZOZ. 
Projekt uchwały przedstawiony Radzie wskazywał osobę obecnego Wójta. 
Radny P. Jacyk stwierdził ,że propozycja jest prawidłową. 
Radny A. Mach zapytał ,czy poprzedni Wójt został zawiadomiony o pozostawieniu lub 
o zmianach przedstawiciela. Wójt odpowiedział, że nie został poinformowany. 
Przedstawicielem do Rady Społecznej ZOZ został jednogłośnie wytypowany Wójt Gminy Albert 
Hawrylak. 

Osoby proszące o głos 

Antoni Mach 

Piotr Jacyk 

22. Informacja Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami: 
- bieżąca praca Urzędu, przyjmowanie interesantów, spotkania z radnymi, 
- podpisanie umowy z BS w Lubaczowie o kredyt, 
- spotkanie z dyrektorami szkół, GZEAS, i CK, 
- udział w ceremonii ślubnej, 
- przygotowanie materiałów i uchwał na komisje i sesję Rady Gminy, 
- uczestnictwo w Prezentacjach Sienkiewiczowskich, w spotkaniach opłatkowych,  
- spotkania z inwestorami, 
- udział w konferencji na temat oświaty, 
- podpisanie umowy z PGE dot. oświetlenia ulicznego, 
- spotkanie z przedsiębiorcą. 
Przewodniczący Rady poprosił Wójta o wyjaśnienie odnośnie spotkania z przedsiębiorcą. 
Wójt wyjaśnił, że chodzi o przedsiębiorcę, który zajmuje się hodowlą trzody chlewnej, 
posiada fermy nowej generacji i jest zainteresowany stworzeniem takiej fermy na terenie 
gminy W.Oczy. Radny P. Jacyk zabrał głos w powyższej sprawie , przedstawiając problemy 
związane z jej funkcjonowaniem. 
W dyskusji głos zabrał radny R. Pietrucha, który poparł Wójta w sprawie prowadzenia 
rozmów z inwestorami. 
 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Pietrucha 

Zenon Kociołek 

Piotr Jacyk 

23. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zostały  udzielone na piśmie. Pytań nie było. 
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24. Interpelacje i zapytania: 
Głos zabrał sołtys J. Rempoła, który poprosił o szczegółowe określanie miejsca, w którym ma 
być realizowana inwestycja drogowa, z projektów uchwał nie da się miejsca określić gdyż jest 
podany tylko przebieg drogi (cały jej odcinek). 
Sołtys J. Hawrylak zwrócił się z prośbą o naprawę śluzy i drogi od mieszkańca do mostku. 
Sołtys S. Sus zapytał o możliwości budowy wodociągu do Wólki Żmijowskiej, czy będzie 
realizowany w roku 2019r? Wójt odpowiedział, że w planach inwestycja jest ujęta, ale w 
chwili obecnej brak jest dofinansowania. 
Zapytania i interpelacje  radnych stanową załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 
 

Osoby proszące o głos 

Józef Litwiński 

Piotr Jacyk 
Jan Dec 
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25. Zakończenie obrad. 


